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Akershus Skikrets
Protokoll fra Styremøte 9/2024 - Styremøte

Sted: Teams

Dato: 23. september 2024, 20:00

Deltakere: Thor Gjelsvik (daglig leder), Erik Solberg (styrets leder), Erlend Munkeby (styremedlem), Fred
Solvik (styremedlem), Håkon Haarde (styremedlem), Heidi Tjernshaugen (styremedlem),
Martin Synstad Andersen (styremedlem), Åslaug Skøien Varsi (styremedlem), Ingvar Sperstad
(varamedlem), Ingunn Fossmellem (observatør) og Truls Nitschke Mortensen (observatør)

Deltok ikke: Hege Moltzau (styrets nestleder), Bjørn Arald Araldsen (styremedlem) og Ådne Midtlin
(varamedlem)

Møteleder: Erik Solberg

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som en

videokonferanse.

1. REFERATSAKER

Komitélederne gir en statusoppdatering på komiteens arbeid siden styremøtet 26.08.2024. Kretsleder
orienterer om saker som behandles sentralt i NSF.
Alpint

HL skal arrangeres av alpinklubbene i Akershus på Hafjell.  Det skal settes ned en organisasjonskomite.
Skilisens har økt fra kr. 1900.- til kr. 4200.-.  Det er FIS løperne som står for de fleste skadene.   Det skal
være et møte på torsdag der skilisens skal diskuteres med alpin Norge.

Freeski

Lokal jentesamling ble arrangert i Kirkerud. Skulle også vært en samling i Rælingen, men den ble avlyst.

Hopp/kombinert

Sommerhoppskolene hadde svært dårlig deltakelse i år.
September-cup hopp med ca. 30-40 deltakere. 2/3 av disse var også med på terrengløpet.
Fossum ønsker trenerhjelp fra Kollenhopp. Treningene starter etter høstferien.
Sommermesterskap i kombinert (15 år og eldre) ble arrangert på Lillehammer med 45 gutter og 5-6
jenter.  Skuffende at de tre beste guttene ikke stilte opp. Etter rennet var det møte med
kombinertkomiteen der rekruttering ble diskutert.

Langrenn

Høstmøte blir i Asker 04.11
Samling for 15/16 åringene arrangeres 19.10 sammen med Oslo og Østfold.
Høstmøte NSF langrenn blir på teams 16.10.

Nytt fra NSF sentralt.

Gen. sekr. Arne Baumann har sagt opp sin stilling i Norges Skiforbund..  Han jobber i skiforbundet ut
november 2024
Skilisens for 2024-25 er klar.  Prisen er doblet for de fleste lisensene.  NSF har gått med 2-4 mil. i minus
på skilisensen de siste årene.
Regnskap.  Likviditeten skal være 35 mil. og egenkapitalen skal være 75-85 mil.  ved utgangen av
2025.  Det er god kontroll i 2024 (overskudd 2,2 mil.).  2025 er utfordrende. Budsjett 2025 skal behandles
på skistyremøte 28.11. Overskuddet i 2025 skal følge vedtatt langtidsbudsjett (21 mil.).  Det budsjetteres
med et overskudd på 21 mil. fra VM i Trondheim.
NSF deltakelse/representasjon VM Trondheim.  Skistyret har satt av 1 mil..   Skal brukes på inviterte
gjester, ansatte, tillitsvalgte og rabatt billettkjøp.
Nasjonalanlegg. Det er pr. i dag 3 nasjonalanlegg for ski (Holmenkollen, Vikersund og
Hafjell/Kvitfjell).KUD har sendt på høring to forslag: 1 Opprettholde dagens ordning, 2 En differensiert
modell (den vil slå negativt ut for NSF og anleggseierne).  NSF jobber med å beholde dagens ordning.
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Medierettigheter. Internasjonale rettigheter går ut etter sesongen 2025-26.  FIS ønsker å sentralisere
disse rettighetene (kan få store konsekvenser for NSF).  Nasjonale rettigheter går ut etter sesongen
2026-27. Her forhandles det om en forlengelse av avtalen med NRK.
VM alpint Narvik 2029.  Det jobbes med en avklaring rundt hvilke rolle NSF skal ha her.
Skistyret skal ha sitt neste møte 01.10.

2. SKIKLUBBUTVIKLER - STATUS

Det har allerede vært mye aktivitet, og enda mer er planlagt ut over høsten. 

Langrennsprell er gjennomført hos Drøbak og Frogner. Senere i høst skal det arrangeres hos Nittedal,
Gjerdrum, BVIF, Lommedalen og Sørum. 
Nettverksmøte for langrenn er gjennomført. 
Jentesamlingen freeski i Kirkerud var veldig vellykket. 
Rælingen freeski ønsker at Ingunn skal delta på et møte med foreldrene i klubben. 
Det er et ønske om kretssamling på barmark for freeski. 
Nettverksmøte i alpint er gjennomført. 
To kretssamlinger (hos Hakadal og Heming) for løpere U12, U14 og U16 er gjennomført. Over 100
deltakere begge steder. 
Det er sendt ut en forespørsel om nettverksmøte for hoppklubbene. Så langt er det bare Fossum som har
svart.
Ingunn deltar på Young Stars kombinert samlingen i Trysil. 
Det er kjøpt inn en del utstyr til utlån. Vi ønsker mer, og vi har søkt flere steder om midler til dette. 
Tre Trener 1 kurs er planlagt (Oppegård, Rælingen og Haslum). 
Trener 2 kurs for langrenn på Gjelleråsen. 
Klubber har blitt tildelt utstyrspakker med orgeltramp og hopp i to ulike størrelser. Så langt har 3 klubber i
Akershus mottatt slike pakker. Rammen for antall pakker er nå økt, slik at totalt 10 klubber vil motta slike
pakker i løpet av 2024. De som har søkt og mottatt pakker skal gjennomføre et fire timers kurs for å lære
bruk av utstyret.
NSF har søkt og fått midler fra Sparebankstiftelsen til 7-10 crossanlegg med inntil 1 million kroner i støtte
per anlegg. Det er klubber i Østlandsområdet som kan søke. Vi håper å få med to anlegg i Akershus (Nes
ski for langrenn og Rælingen Skiklubb for alpint). 
Nytt hefte med ideer til barmarksøktene.
Ingunn skal delta på høstmøte til langrenn. Hvis det er flere  som ønsker besøk av Ingunn på høstmøte,
er det bare å si ifra. 
400 meter med langrennsspor (for vanlige ski) er lagt ut i Holmenkollen.

3. ANSETTELSE AV NY ADM. SJEF

Da søknadsfristen utløp 08.09. var det 27 personer som hadde søkt. Av disse var det 2 interne søkere.

Intervjuer vil bli gjennomført med 5-6 av søkerne. Arbeidet med å velge ut hvilke søkerne som skal kalles inn er

nå i gang.

4. ORGANISASJONSUTVALGET OG BREDDE/REKRUTTERINGS- OG
SKIKLUBBUTVIKLERUTVALG

Det er nå vedtatt at det skal nedsettes tre delprosjektgrupper og en styringsgruppe, i tillegg til en

referansegruppe. Det skal gjennomføres et ekstraordinært ting i juni 2025. Sakene som skal behandles der må

være ferdige innen april 2025. Det jobbes nå med å få på plass medlemmer til de forskjellige gruppene.

Akershus har sendt inn forslag på Jan Oddvar Sørnes og John Harald Amundsen. Erik er foreslått av Oslo og

Østfold til å bli medlem av gruppen som skal se på kretsene/regionenes plass i organisasjonen.

* * * * *

23. september 2024
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Erik Solberg

65eef4117f6e5d068dc5631e

Erlend Munkeby

65eef4117f6e5d068dc56310

Fred Solvik

65eef4127f6e5d068dc5632c

Håkon Haarde

65eef4117f6e5d068dc562e6

Heidi Tjernshaugen

65fc12af0af8dd852116a8bc

Martin Synstad Andersen

65eef4107f6e5d068dc562ca

Åslaug Skøien Varsi

65eef4127f6e5d068dc56348
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Fred Solvik

2024-10-10 15:38 UTC

65eef4127f6e5d068dc5632c

Håkon Haarde

2024-10-08 07:45 UTC
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Heidi Tjernshaugen

2024-10-08 11:24 UTC
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Martin Synstad Andersen
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Åslaug Skøien Varsi
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